



European Network of Councils for the Judiciary (ENCJ)

Réseau européen des Conseils
de la Justice (RECJ)

CALL FOR ENCJ MEMBERSHIP FEE – 2011 APPEL A COTISATION RECJ - 2011

According to the decision of the General Assembly (London, 4-6 June 2010) of the European Network of Councils for the Judiciary, the membership fee for the year 2011 of :

Conformément à la décision de l'Assemblée générale (Londres, 4 - 6 juin 2010) du Réseau européen des Conseils de la Justice, la cotisation pour l'année 2011 de :

**Sudna Rada Slovenskej Republiky
Zupne Namestie, 13
813 11 Bratislava
Slovakia**

amounts to / s'élève à : **€ 4,000.**

According to the Financial Regulations, regulation 2, the membership fee is due on January 31st. Following a reasoned request addressed to the President, a Member may be allowed to defer payment until, at the latest, one month before the date of the General Assembly.

Selon la réglementation financière, règle 2, la cotisation sera exigible le 31 janvier de chaque année. Tout membres peut être autorisée à reporter son paiement jusqu'un mois au plus tard avant la date de l'Assemblée Générale de cette même année, après en avoir fait la demande dûment motivée adressée au Président.

Thank you to pay by bank transfer to the bank account indicated below :
Merci de bien vouloir effectuer le paiement bancaire sur le compte en banque suivant :

Holder of the account
Titulaire du compte

Réseau Européen des Conseils de la Justice
Avenue Louise, 65 – 4^{ème} étage
1050 Bruxelles
Belgium

Name of the Bank
Nom de la banque

Banque de La Poste S.A.
Boulevard Anspach, 1
1000 Bruxelles
Belgium

Account number
Numéro de compte

000-3256983-14

IBAN number
Numéro IBAN

BE94 0003 2569 8314

BIC of the Bank
BIC de la banque

BPOTBEB1

John THOMAS
President ENCJ – *Président RECJ*
Brussels-Bruxelles,

Kancelária súdnej rady Slovenskej republiky
Župné nám. č. 13, 814 22 Bratislava

02.02.2011

Číslo spisu:	riodina: <i>see</i>
Prílohy:	Vybavuje: <i>Pard</i>